
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/24-01/3 

URBROJ: 2182-10-01-24-2 

Knin,  26. ožujka 2024.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 26. ožujka 2024. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 16:40 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Marjan Blažević 

3. Tomislav Čolak 

4. Ante Dujić 

5. Veselin Đujić 

6. Nino Grabić  

7. Davor Ilić 

8. Mario Krišto 

9. Slavko Krvavica 

10. Ana Marić 

11. Spomenka Martić 

12. Dragan Miličević 

13. Goran Mrnjavac 

14. Vedrana Požar 

15. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je prije više od tri mjeseca od gradske ustanove 

„Matica“ tražio aneks ugovora i zapisnik o primopredaji za novootvorenu tvornicu u 

Poduzetničkom centru  i da isto još nije dobio te je zamolio predsjednika da intervenira po pitanju 

istog. 

Predsjednik je rekao da će provjeriti o čemu se radi i da će traženi dokumenti biti 

dostavljeni. 
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Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik s 31. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno 

usvojen.  

 

 

Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

D N E V N I      R E D 

 

1. Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić 

CVRČAK Knin 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                                      društvene djelatnosti)   

2. Prijedlog Odluke o visini sudjelovanja roditelja-korisnika usluga u cijeni korištenja 

usluga Dječjeg vrtića CVRČAK Knin 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                          društvene djelatnosti)   

3. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu lož ulja za potrebe Dječjeg vrtića 

CVRČAK Knin za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

4. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu električne energije za potrebe 

Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

5. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu raznih prehrambenih artikala za 

potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

6. Prijedlog Odluke o donošenju Izvedbenog plana za ostvarivanje prava i potreba 

djece na području Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                                      društvene djelatnosti)   

7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju društva Upravitelj-

Knin, d.o.o. za upravljanje zgradama i tržnicama na malo Knin 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

8. Prijedlog I. izmjena Programa demografskih mjera na području Grada Knina za 

2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

9. Godišnja analiza stanja u 2023. godini i godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite 

na području Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica Gradonačelnika i načelnica Stožera civilne   

                         zaštite Grada Knina) 

10. Izvješće o izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica Gradonačelnika) 

11. Vijećnička pitanja 
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Točka 1. 

Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece  

u Dječji vrtić CVRČAK Knin 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                                        

društvene djelatnosti je navela pravni temelj i pojasnila razloge donošenja predložene Odluke kao i 

kriterije ostvarivanja prednosti pri upisu djece u vrtić. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je komentirao kriterije za upis djece u vrtić i predložio da se 

obitelj s troje i više djece boduje s 20 bodova te da u članku 6. predložene Odluke, dijete u obitelji 

s troje ili više malodobne djece ima prednost u odnosu na dugu djecu te je rekao da će u suprotnom 

biti protiv ovakvog prijedloga. 

Pročelnica Sanda Petrović Brnić je pojasnila da kriterije prednosti upisa u vrtić propisuje 

zakon, a vijećnik Tomislav Čolak je dodao da bodovanje ne određuje zakon nego osnivač. 

Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je pojasnio da se 

bodovi zbrajaju kumulativno i da je obitelj s troje ili više djece već dodatno bodovana. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji 

vrtić CVRČAK Knin donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 „protiv“ (Čolak), i sastavni je dio 

Zapisnika.           

 

 

Točka 2. 

Prijedlog Odluke o visini sudjelovanja roditelja-korisnika usluga  

u cijeni korištenja usluga Dječjeg vrtića CVRČAK Knin 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                                        

društvene djelatnosti je navela pravni temelj i pojasnila da su predloženom odlukom definirani 

programi koji se provode u vrtiću i visina obveze sudjelovanja roditelja u cijeni programa, ovisno 

o trajanju i vrsti programa koji dijete pohađa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je predložio izmjenu članka 9. prijedloga na način da roditelji koji 

imaju dvoje djece upisane u vrtić plaćaju 50 % od punog iznosa, a da za roditelje s troje upisane 

djece, usluga vrtića bude besplatna te je komentirao predložene odredbe članaka 10., 11. i 12.      

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o visini sudjelovanja roditelja-korisnika usluga u cijeni 

korištenja usluga Dječjeg vrtića CVRČAK Knin donesena većinom glasova, 13 „za“, 1 „protiv“ 

(Čolak) i 1 „suzdržan“ (Mrnjavac), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu lož ulja  

za potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                                        

društvene djelatnosti je navela pravni temelj i pojasnila da se predmetnom odlukom Dječjem vrtiću 

CVRČAK Knin daje suglasnost za nabavu lož ulja u vrijednosti od 40.000,00 eura (bez PDV-a). 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju suglasnosti za nabavu lož ulja za potrebe 

Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2024. godinu donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ 

(Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           
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Točka 4. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu električne energije  

za potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                                        

društvene djelatnosti je navela pravni temelj i pojasnila da se predmetnom odlukom Dječjem vrtiću 

CVRČAK Knin daje suglasnost za nabavu električne energije u vrijednosti od 21.200,00 eura (bez 

PDV-a). 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju suglasnosti za nabavu električne energije za 

potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2024. godinu donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 

„suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.      

 

 

      

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu raznih prehrambenih artikala  

za potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                                        

društvene djelatnosti je navela pravni temelj i pojasnila da se predmetnom odlukom Dječjem vrtiću 

CVRČAK Knin daje suglasnost za nabavu raznih prehrambenih artikala u vrijednosti 13.390,00 

eura (bez PDV-a). 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju suglasnosti za nabavu raznih prehrambenih 

artikala za potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2024. godinu donesena većinom glasova, 14 

„za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

 

Točka 6. 

Prijedlog Odluke o donošenju Izvedbenog plana za ostvarivanje  

prava i potreba djece na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                                        

društvene djelatnosti je rekla da se predloženim Izvedbenim planom definira uloga tijela lokalne 

uprave i samouprave, stručnih službi, ustanova, udruga građana, roditelja i drugih odraslih u 

lokalnim programima za ostvarivanje prava i potreba djece, koja su razrađena kroz deset 

programskih područja. Dodala je da će se Plan provoditi tijekom 2024. godine od strane nositelja 

planiranih aktivnosti i da su sredstva osigurana u proračunu Grada Knina za 2024. godinu. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o donošenju Izvedbenog plana za ostvarivanje prava i 

potreba djece na području Grada Knina za 2024. godinu donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 

„suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           
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Točka 7. 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju društva  

Upravitelj-Knin, d.o.o. za upravljanje zgradama i tržnicama na malo Knin 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                                        

društvene djelatnosti je rekla da je Gradsko vijeće Grada Knina u listopadu 2001. godine donijelo 

Odluku o osnivanju Tržnice Knin d.o.o. za upravljanje tržnicama na malo Knin i da je predmetna 

Odluka u međuvremenu pretrpjela nekoliko izmjena i dopuna. Dalje je rekla da su Zakon o 

trgovačkim društvima i Zakon o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi također prošli kroz 

brojne izmjene i dopune i da je slijedom toga valjalo pristupiti sveobuhvatnoj provjeri usklađenosti 

osnivačkog akta Društva s istima pa da je utvrđeno da je isti bilo potrebno dopuniti odredbama 

koje definiraju izbor, uvjete i djelokrug rada organa Društva, Direktora, Nadzornog odbora i 

Skupštine Društva te da je nakon toga potrebno provesti postupak upisa promjena u sudski registar.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da podržava trenutno predložene uvjete za ravnatelja 

Društva i komentirao da se isti mijenjaju po potrebi.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju društva 

Upravitelj-Knin, d.o.o. za upravljanje zgradama i tržnicama na malo Knin donesena većinom 

glasova,  10 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a) i 1 „suzdržan“ (Mrnjavac), i sastavni je dio 

Zapisnika.           

 

 

Točka 8. 

Prijedlog I. izmjena Programa demografskih mjera  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                                        

društvene djelatnosti je rekla da Grad Knin, kroz Program demografskih mjera, isplaćuje 

jednokratne novčane pomoći za novorođenu djecu te jednokratne novčane pomoći za 

posvojiteljstvo i udomiteljstvo i da se predloženom izmjenom iste povećavaju na sljedeće iznose:  

800,00 eura za prvo dijete, 1.200,00 eura za drugo dijete, 1.500,00 eura za treće dijete te 2.000,00 

eura za četvrto i svako sljedeće rođeno dijete. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da smatra da je predloženo povećanje i dalje nedovoljno 

i predložio je da jednokratna pomoć iznosi: 1.000,00 eura za prvo dijete, 2.000,00 eura za drugo 

dijete, 3.000,00 eura za treće dijete, 4.000,00 eura za četvrto te 5.000,00 - 6.000,00 za peto - šesto   

dijete i dodao da bi time pokazali veću skrb za obitelji i demografiju u gradu Kninu. 

Gradonačelnik je rekao da su trenutno predloženi iznosi u Programu demografskih mjera 

razumni i u okviru mogućnosti Grada Knina.  

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene Programa demografskih mjera na području Grada 

Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 13 „za“, 1 „protiv“ (Čolak) i 1 „suzdržan“ 

(Mrnjavac), i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 9. 

Godišnja analiza stanja u 2023. godini i godišnji plan razvoja sustava  

civilne zaštite na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Gradonačelnik je umjesto Kristine Perić, zamjenice gradonačelnika i načelnice Stožera 

civilne zaštite Grada Knina izvijestio o analizi stanja u 2023. godini i godišnjem planu razvoja 
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sustava civilne zaštite na području Grada Knina za 2024. godinu rekavši da Zakon o sustavu 

civilne zaštite utvrđuje obvezu Gradu Kninu da kao jedinica lokalne samouprave uređuje sustav i 

djelovanje civilne zaštite te prava i obveze jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave, 

pravnih i fizičkih osoba, obvezu osposobljavanja za potrebe sustava civilne zaštite, financiranje 

civilne zaštite te druga pitanja važna za sustav civilne zaštite.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da zamjenica gradonačelnika Kristina Perić nije bila nazočna 

skoro zadnjih deset – dvanaest sjednica te je pitao gradonačelnika je li razlog tome bunt prema 

njemu, vijećnicima ili prema građanima. 

Gradonačelnik jer rekao da se njegova zamjenica trenutno nalazi na operativnom zahvatu i 

da nije istina da nije bila na zadnjih deset – dvanaest sjednica i da ona i on, kao izvršno tijelo, ne 

moraju uopće biti na sjednicama Vijeća, koje kao predstavničko tijelo može funkcionirati bez 

izvršnog tijela.  

Vijećnik Tomislav Čolak je ukazao na tehničke pogreške u Izvješću i rekao da Grad nema 

imenovane povjerenike civilne zaštite, da je postrojba civilne zaštite za opće namjene samo 

djelomično opremljena i da nije izvršeno osposobljavanje iste, a da je to obveza Grada. 

Gradonačelnik je rekao da su nedavno imenovani predsjednici mjesnih odbora ujedno i 

povjerenici civilne zaštite te da je prošle godine uspješno provedena vježba spašavanja osobe u 

slučaju potresa iz POU Knin, a da se većina pripadnika postrojbe civilne zaštite nalazi u sustavu, 

odnosno da su pripadnici JVP i DVD-a i da imaju svoju opremu.  

Vijećnik Nino Grabić je u ime Kluba vijećnika HDZ-a citirao odredbe članka 39. i 40. 

Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Knina koje se odnose na prisutnost gradonačelnika i 

njegovih zamjenika na sjednicama Gradskog vijeća te određivanje izvjestitelja, njihovom radu i 

nazočnosti na sjednicama  Vijeća. 

Gradonačelnik je rekao da u nekim gradovima i općinama u RH gradonačelnici i načelnici 

uopće ne dolaze na sjednice Vijeća i da on kao predlagatelj akta, može u slučaju izostanka 

izvjestitelja, sam obrazložiti prijedlog.  

Godišnja analiza stanja u 2023. godini i godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na 

području Grada Knina za 2024. godinu usvojeni su većinom glasova,  10 „za“ i  5 „protiv“ (Klub 

vijećnika HDZ-a i Čolak), što je utvrđeno Zaključkom i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

 

Točka 10. 

Izvješće o izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

 

Gradonačelnik je naveo pravni temelj za podnošenje Izvješća te je rekao da u prošloj godini 

nije bilo prirodnih nepogoda na području grada Knina. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je ukazao na tehničke pogreške i u ovom Izvješću te je rekao da 

je u istom navedeno da se provode preventivne mjere koje je moguće provesti pošto se na neke 

prirodne ugroze ne može utjecati i pitao je koje se to mjere provode. 

Gradonačelnik je rekao da je cijeli sustav ustrojen da bi se spriječio nastanak štete u slučaju 

nepredviđenih okolnosti. U svezi nedavnih velikih oborina i povećanja vodotoka rijeka pojasnio je 

da to nije u nadležnosti Grada Knina nego Hrvatskih voda, a da je Grad u okviru svoje nadležnosti 

reagirao i čistio šahtove kako ne bi došlo do poplave u gradu. 

Izvješće o izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

usvojeno je većinom glasova, 14 „za“ i 1 „protiv“ (Čolak), što je utvrđeno Zaključkom i sastavni je 

dio Zapisnika.           
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Točka 11. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Mario Krišto je pitao kad će se obnoviti signalizacija na parkiralištu iza Konzuma u 

Tuđmanovoj ulici, zašto se ne pokrene inicijativa kod Hrvatskih cesta u svezi rekonstrukcije 

ceste od kružnog toka do ulice 4. gardijske brigade i zašto se na semafor kod Erste banke ne 

pali zeleno svjetlo za pješake.  

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da je već na prošloj sjednici u svezi pitanja za označavanje 

signalizacije na parkiralištu iza Konzuma rečeno da će se isto pokušati riješiti do kraja godine, 

ali da je i naglašeno da u gradu postoje i druga parkirališta na kojima nisu označena 

parkirališna mjesta i da bi označavanje istih iziskivalo značajna sredstva. Dodao je da je na 

inicijativu građana promijenjena prometna regulacija na tri mjesta u gradu. U svezi pitanja za 

rekonstrukciju ceste od kružnog toka do ulice 4. gardijske brigade, pročelnik je rekao da misli 

da taj projekt nije u planu Hrvatskih cesta za ovu godinu i da se nada da će biti iduće, a za 

navedeni semafor je rekao da će se provjeriti postoji li neki problem u funkcioniranju istog. 

 

• Vijećnik Ante Dujić je pitao u kojoj je fazi je izgradnja mosta u naselju Raškovići i kada se 

očekuje završetak istog.  

Pročelnik Ivica Brčina je odgovorio da je izvođač u završnoj fazi pripreme oplate za montažu 

konstrukcije mosta, ali da se zbog obilnih padalina podigla razina rijeke i da se mora pričekati 

pad razine vode te da će se po postavljanju oplata ići na betoniranje konstrukcije i prilaznih 

rampi te zatrpavanje prostora između obalnih zidova i terena te da se nada da će most biti 

završen do kraja travnja ove godine.  

 

• Vijećnik Nino Grabić je pitao za budućnost projekta otvorenja tvornice u Preparandiji i 

zapošljavanja najavljenih 300 radnika. Rekao je da je čuo glasine da je investitor odustao od 

tog projekta i da mu sve to od strane investitora izgleda neozbiljno jer se od 2022. godine 

obećava početak rada tvornice i zapošljavanje radnika. 

Gradonačelnik je rekao da prema dobivenim informacijama od investitora, isti namjerava u 

mjesecu travnju zaposliti 15 osoba, da su imali problema s dobivanjem radnih dozvola za 

radnike iz Indije koji će vršiti edukaciju novozaposlenih radnika, da je Grad Knin izvršio sve 

svoje obveze prema investitoru te da je tek polovinom 2023. godine dobivena uporabna 

dozvola i da prije toga tvornica nije mogla započeti sa radom, ali da su strojevi montirani i da 

se nada da će uskoro započeti s radom, ali da to ne ovisi od Grada.     

 

• Vijećnik Goran Mrnjavac je rekao da se uslijed velikih padalina, na sastavcima nakupilo 

mnogo naplavina i smeća te je predložio rješavanje tog problema. 

Gradonačelnik je rekao da je u tijeku rješavanje problema odmuljavanja Krke kako bi se 

spriječilo plavljenje u slučaju velikih padalina. U svezi nakupljenog otpada je rekao da je do 

sada uklonjeno mnogo divljih odlagališta otpada i da se stalno apelira na građane da ne bacaju 

otpad u prirodu te je rekao da će se iznaći način za uklanjanje smeća s grana i nepristupačnih 

mjesta na rijeci.  

 

• Vijećnik Tomislav Čolak je negirao transparentnost natječajne dokumentacije za najam 

klizališta te je rekao da je Povjerenstvo za najam klizališta, koje je imenovano 17. studenog 

2023. godine, poslao upit za najam klizališta na adrese tri poduzeća od kojih je poduzeće čija je 

ponuda prihvaćena i s kojim je sklopljen ugovor, upisano u Sudski registar tek tjedan dana 

prije, odnosno 9. studenog 2023. godine, a da je vlasnik poduzeća hrvatsku osobnu iskaznicu 

dobio tek 13. prosinca 2023. godine, kada mu je isplaćeno 26.380 eura za najam. Da je s 

drugim poduzećem bez natječaja, 6. prosinca 2023. godine sklopljen ugovor o najmu opreme 

za advent u iznosu od 14.000 eura. Pitao je gradonačelnika tvrdi li i nakon navedenih činjenica 

da nije bilo pogodovanja i da je u svezi predmetnog natječaja sve bilo transparentno.  Dalje je 
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rekao da je Grad Knin 2022. godine promijenio koncesionara za čišćenje dimnjaka i da je tada 

zamjenica gradonačelnika Perić obrazložila da je ponuda novog koncesionara povoljnija jer isti 

nije u sustavu PDV-a i da će usluga biti povoljnije za građane. Dalje je rekao da usluga ne da 

nije povoljnija nego da je duplo skuplja u odnosu na starog koncesionara te je pitao 

gradonačelnika kako je to moguće ako njegova zamjenica nije pogodovala novom 

koncesionaru za svoju korist, a na štetu građana.  

Gradonačelnik je za najam klizališta rekao da je sukladno Zakonu o javnoj nabavi poslan upit 

na tri adrese i da se javila firma čija je ponuda bila uredna i s kojom je sklopljen ugovor za 

najam klizališta, ali da mu nije poznato tko je vlasnik firme niti činjenica kada je isti dobio 

osobnu iskaznicu u RH. U svezi koncesije za dimnjačara je rekao da se tu radilo o javnom  

natječaju i da se na isti mogao javiti bilo tko, ali da su pristigle dvije ponude i da je odabrana 

povoljnija. Pozvao je vijećnika da u slučaju nepoštivanja ugovornih obveza od strane 

koncesionara to prijavi i da će Grad raskinuti ugovor s istim.   

 

• Vijećnik Davor Ilić je rekao da je prije dva tjedna, Grad Knin prvi put sudjelovao na 

turističkom sajmu u Zagrebu, gdje su kninski poduzetnici uspješno ponudili svoje turističke 

usluge te je pozvao Grad Knin i Turističku zajednicu Grada Knina da daju svoj doprinos i 

dodatno potaknu razvoj turističke ponude u Kninu.    

Gradonačelnik je rekao da su u gradu završeni svi projekti pa tako i ulaganje u turističku  

infrastrukturu i da je cilj istu iskoristiti za razvoj turizma te je dodao da su poduzetnici 

značajno ulagali u smještajne kapacitete i da u gradu ima oko 320 smještajnih kreveta te se 

zahvalio na prijedlogu vijećnika i predložio da svi zajednički rade na razvoju turizma na 

području grada. 

  

 

Sjednica je završena u 18:24. 

 

 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

           Tatjana Plavčić, mag. oec.                                          Dragan Miličević, mag. catech. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


